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Protokół 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego  

Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 24.10.2017 r. 

 

 

Spotkanie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku.  

 

Posiedzenie trwało od godz. 13:00 – 14:20.  

 

Obecność według załączonej listy obecności.   

 

Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli:  

 

1. Zastępca Burmistrza Więcborka – p. Jacek Masztakowski 

2. Z-ca Dyrektora MGOPS – p. Izabela Szmaglińska 

3. Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Sępólnie Krajeńskim –  

p. Elżbieta Estkowska 

4. Przedstawiciel Szpitala Powiatowego w Więcborku – p. Dorota Żugaj – Nowak 

5. Przedstawiciel NZOZ PROVITA Więcbork – p. Bogumiła Mierzejewska 

6. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Pęperzynie – p. Krystyna Tusznio 

7. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 w Więcborku – p. Małgorzata Dropinska 

8. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 w Więcborku – p. Ilona Sobecka – Gruszczyńska 

9. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zakrzewku – p. Urszula Minster 

10. Dyrektor Przedszkola „Niezapominajka” w Więcborku – p. Anna Pankanin 

11. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sypniewie – p. Beata Kiestrzyn 

 

Na wstępie Przewodnicząca Komisji p. Beata Lida powitała wszystkich zebranych 

przypominając przesłaną wcześniej Radnym tematykę porządku obrad, która obejmowała:  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Statutu Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy w Więcborku. 

2. Przedstawienie działań Powiatowego Inspektora Sanitarnego w zakresie zagrożeń 

rozprzestrzeniania się chorób zakaźnych. 

3. Sprawy różne. 

 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Komisji – B. Lida poprosiła Zastępcę Dyrektora MGOPS – I. Szmaglińską  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Dyrektora MGOPS – I. Szmaglińska wyjaśniła, że projekt uchwały jest konsekwencją 

wydzielenia od 1 stycznia 2018 r. Środowiskowego Domu Samopomocy, który staje się 

samodzielną jednostką. 
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p. B. Mierzejewska zapytała o cel wydzielenia Środowiskowego Domu Samopomocy. 

 

Zastępca Dyrektora MGOPS – I. Szmaglińska odpowiedziała, że ustawa zabrania łączenia 

jednostek, stąd konieczność wydzielenia Środowiskowego Domu ze struktur Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Przewodnicząca Komisji B. Lida poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Wynik głosowania. 

 

„za” jednogłośnie 

 

 

Ad. 2. Informacja dotycząca działań Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Sępólnie 

Krajeńskim stanowi załącznik do protokołu. Informację przedstawiła Dyrektor Powiatowej 

Stacji Sanitarno- Epidemiologicznej w Sępólnie Krajeńskim p. E. Estkowska. 

 

Radny R. Kałaczyński pytał czy lekarz zgłasza informację o chorobie zakaźnej do Sanepidu? 

 

p. E. Estkowska odpowiedziała, że lekarz w ciągu 24 godzin powiadamia Sanepid. 

 

Radny R. Kałaczyński zapytał o procedury związane ze szczepieniem dzieci po urodzeniu. 

 

p. Żugaj – Nowak odpowiedziała, że w Polsce istnieje prawny obowiązek szczepienia dzieci. 

Zdarzają się przypadki kiedy rodzice odmawiają. Szpital wszczyna wówczas odpowiednią 

procedurę i zgłasza taki przypadek do Sanepidu. 

 

p. E. Estkowska dodała, że Szpital kieruje się swoimi procedurami, a Sanepid dysponuje już 

prawnymi środkami i zgłasza to do Wojewody. 

 

Radny R. Kałaczyński zapytał czy jeśli rodzice odmawiają szczepienia istnieje możliwość np. 

nie przyjęcia dzieci do przedszkola? 

 

p. E. Estkowska wyjaśniła, że nie ma takich rozwiązań prawnych. Istnieją tylko procedury 

administracyjne. 

 

Przewodnicząca Komisji B. Lida zapytała o sytuację szczepień w gminie? czy rodzice 

odmawiają szczepień? 
 

p. B. Mierzejewska odpowiedziała, że w gminie mamy świadome społeczeństwo. Na 2600 

zarejestrowanych dzieci tylko 10 osób odmówiło/ 

 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Spotkanie Komisji zakończono. 

Prot. E.K.K. 

Przewodnicząca Komisji 

 

                              Beata Lida 


